
 

 

Protokoll nr 5, styrelsemöte 2024-10-22 

Närvarande: 

Jan-Olof Olsson    Lars Martinsson  

Axel Björklund    Olof Gottfridsson  

Jakob Wahledow    Eva Nicklasson                   

Christine Björklund    Ulrika Isaksson   

 

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Föreslagen agenda godkändes. 

2. Föregående mötes protokoll 

Protokollet gicks igenom och godkändes. 

3. Ekonomisk rapport 

Inga förändringar.  

4. Aktuella skrivelser 

Inget. 

5. Elbilsladdningar 

Mötets huvudfråga var att gå igenom och besluta om vilket förslag av de två offerterna som vi 

tänker gå vidare med. 

Samtliga medlemmar har haft möjligheten att lyssna på och ställa frågor till de två företagens 

representanter. Kommentarerna efter de två föredragen tillsammans med styrelsens bedömning 

av intresset mynnade i att vi beslutar att gå vidare med SmartCharge offert. Framför allt 

beroende på att den innebär, efter genomförd installation, att kostnaden endast blir den för 

förbrukad el vid en eventuell laddning. 

Vi har en tredje offert på väg in som vi kommer att ställa mot SmartCharge när den kommer. 

En extra stämma angående detta kommer att hållas onsdagen den 13/11 kl 18:30. 

Styrelsen vill samtidigt avråda alla, som går i tankar om att installera elbilsladdare vid egen 

fastighet, att inte göra detta. Det strider mot tanken om att minimera bilkörning inom området 

samt värna om våra barns säkerhet. Skall vi genomföra ett projekt som främjar laddning av 

elbilar skall denna infrastruktur installeras utanför gemensamhetsområdet och kopplas till våra 

gemensamma garagelängor. 

6. Nästa möte 

Onsdag 24-11-20 kl 18:30. 

 

Vid protokollet 

 

_________________________   

Lars Martinsson 

Justeras: 

     

_____________________________                                ____________________________ 

       Jan-Olof Olsson                    Christine Björklund 
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